LIGHT METAL AGE 轻金属时代(双月刊)-美国 1943 年创刊-

第 81 卷 6 期 (2023 年 11-12 月)目录 November / December **2023 Volume 81, No. 6 DIRECTORY**

DIRECTORY-目录-

Hydro Celebrates the Opening of Its New Recycling Plant in Cassopolis 海德鲁公司庆祝其于美国密歇根州Cassopolis的废铝回收厂开业

Steel Dynamics to Expand into Aluminum Production: Flat Rolled Al and Casting Capabilities Under Construction

美国Steel Dynamics钢厂向铝生产扩展:正在安装铝轧制和铸造装备

EAC Starts Up New Extrusion Press In Belding: Continues Its Growth Trajectory Under New Ownership

美国挤压铝公司(EAC)在密歇根州Belding启动新挤压生产线:新厂继续增加产能

Technology Forum Highlights Aluminum's Value in Automotive Applications 2023年11月在美国底特律举办的技术论坛, 强调铝在汽车上的应用价值

Growing Aluminum Rolling Capability in the U.S. to Boost Raw Material Demand 美国通过增加铝轧制产能来提高对材料的需求

Friction Stir Welding and Spin Forming of Al-Li 2050 Plate to Produce Domes for Space Applications

摩擦搅拌焊和旋转成型工艺于铝锂合金2050板材制造航天器的圆顶部件的应用

Expansive Growth in the U.S. Rolling Industry: Meeting Demand for Automotive and Can Sheet

美国铝轧制业剧增以满足汽车和饮料罐用板需求

The Importance of Molten Metal Safety Reporting

熔融金属安全性报告的重要性

Assan Aluminyum Celebrates 35 Years: Continues to Grow Its Rolling and Casting Operations with Sustainability at the Forefront

土耳其Assan铝业庆祝建厂35周年:把可持续性发展放在首位,继续增添轧制和铸造生产线

Enhancing Quality and Efficiency in Aluminum Rolling Through Effective Measurement

通过有效检测(张力、平整度、厚度)提高铝轧制产品质量和轧制效率

Publication: ISSN 0024 3345

刊号: ISSN 0024 3345,网址: www.lightmetalage.com,E-mail: lma@lightmetalage.com

^{*} Lw Recommended journal articles from China and abroad / 中外文献推荐